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Juha Suoniemi och Juha Järä samt 22 andra ledamöter lämnade in följande fullmäktigemotion i enlighet 
med fullmäktiges arbetsordning: 

”En chockerande liten andel människor följer Vanda stadsfullmäktiges möten i direkt sändning eller som 
inspelade versioner. Vi har bett om att få se analys över Vantaa‐lives tittarstatistik.
Till exempel har fullmäktigemötet i mars bara setts 66 gånger, medan mötet i april setts 82 gånger.
Det här kan delvis bero på att mötena inte är lättillgängliga för alla. Få kan eller orkar gräva fram det 
tröga och okända Vantaa‐live. Dessutom har det funnits för många problem med kvaliteten: det har 
tagit upp till flera dagar innan inspelningarna varit tillgängliga, talarnas namn har varit felaktiga och 
sändningarna har haft dålig mottagning.
Det senaste spårvägsmötet, som kanske var fullmäktigeperiodens mest väntade möte, följdes av 14 
personer från början till slut.
Sändningen sågs sammanlagt 213 gånger. Som en jämförelse kan nämnas att mötet, där Tammerfors 
beslutade om sin spårväg har hittills setts 73 000 gånger på YouTube.
I detta sammanhang är det också värt att nämna statistiken för de senaste fullmäktigemötena i tre 
jämförelsestäder som använder YouTube: Björneborg (12.6.) 237 visningar, Esbo (12.6) 492 visningar 
och Uleåborg (22.5) 949 visningar.

Vi som undertecknat motionen föreslår att Vantaa‐lives alla direkta sändningar och inspelningar också 
överförs till YouTube för påseende. Detta kostar teknikmässigt ingenting och underlättar sökbarheten, 
vilket förhoppningsvis ökar kommuninvånarnas intresse för stadens beslutsfattande och därigenom ökar 
valdeltagandet.”

Stadsfullmäktige 19.6.2023 § 26 

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
Juha Suoniemis och Juha Järäs undertecknade motion om att fullmäktigemötena också ska visas på 
YouTube 


